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El candidat a la reelecció com 
a cap de Govern, Jaume Bartu-
meu, va apostar ahir per “atu-
rar les injustícies” relaciona-
des amb els docents eventuals. 
Després de trobar-se amb els 
representants de diverses or-
ganitzacions sindicals durant 
el matí, el líder socialdemòcra-
ta va assegurar que buscarà la 
manera de solucionar “l’elevat 
percentatge d’eventuals” en 
el cos especial d’ensenyament 
mitjançant la reforma de la fun-
ció pública, i va recordar que 
“ja vam resoldre la injustícia 
de tenir eventuals fins al juny i 
acomiadar-los per tornar-los a 
contractar al setembre”.

Es tracta d’una de les qües-
tions de les quals el líder soci-
aldemòcrata va parlar ahir amb 
els representants del Sindicat 
de l’Ensenyament Públic, que 
es van interessar també per l’es-
tat de l’elaboració del pla estra-
tègic que ha de regular el sec-
tor. En aquest sentit, Bartumeu 
els va informar que “de cara al 
començament del proper curs 
estarà bastant avançat” i els va 
assegurar que “abans d’enlles-
tir-lo volem tenir la implicació 
dels docents i treballar conjun-
tament amb el sindicat, que és 
molt representatiu”. 

discrepàncies a la policia
Abans de parlar amb els re-
presentants del cos d’ensenya-
ment, el candidat del PS es va 

trobar amb els del Sindicat de 
Policia (SIPA) per justificar-los 
la decisió de convocar un edicte 
públic “perquè es presentessin 
persones externes al cos per co-
brir el lloc de comissari”. Sobre 
aquesta qüestió, Bartumeu va 
recordar que el sindicat “en va 
discrepar, perquè creuen que 
no s’havia de fer ara”, i va argu-
mentar que l’edicte era necessa-
ri perquè l’anterior executiu “va 
deixar la policia enfrontada pels 
nomenaments de comissaris”, 
mentre que posteriorment s’ha 
emès diverses “sentències que 
han donat la raó als oficials”. 
Com a conseqüència d’aquest 

fet, segons Bartumeu, “l’estruc-
tura policial necessita com a 
mínim dos comissaris més, així 
que hem començat per convo-
car una plaça”.

enquesta dels sindicats
Bartumeu va acabar el matí re-
unint-se amb la plataforma de 
sindicats, que va rebre el qües-
tionari que està fent a tots els 
candidats, de forma paral·lela 
a la Unió Sindical d’Andorra 
(USdA). En aquest sentit, el 
candidat socialdemòcrata va 
assegurar que llegirà “amb in-
terès la resposta dels que diuen 
que aprimaran l’administració 

amb la boca petita i després van 
a explicar als sindicats que no 
és veritat” amb l’objectiu de co-
nèixer “el que pretenen”. 

el mòdul de menors, aturat
Finalment, Bartumeu es va 
desplaçar al Centre Peniten-
ciari de la Comella a la tarda 
per transmetre als agents la 
voluntat de continuar amb la 
política de prevenció durant 
la propera legislatura. Sobre 
aquesta qüestió, va avançar que 
caldrà analitzar “què s’ha fer 
amb els menors en situació de 
predelinqüència”. El polític so-
cialdemòcrata va explicar que 

actualment n’hi ha cinc casos, 
si bé es podrien reduir a quatre 
en breu, i va afirmar que “ens 
està portant problemes d’ubi-
cació, però no ho volem tractar 
com a situació de centre peni-
tenciari, ja que ens preocupa la 
situació de risc que pot portar a 
l’internament”. Així mateix, els 
socialdemòcrates volen valorar 
la possibilitat d’incorporar “la 
figura de l’educador que fa el 
seguiment personalitzat”. 

Pel que fa a una eventual 
obertura del mòdul de menors, 
Bartumeu va admetre que “te-
nim dubtes” i va afegir que 
caldrà veure “fins a quin punt 
la previsió recomana tenir part 
del centre dedicat als menors i si 
l’hem de posar en marxa o no”. 
El candidat va concloure que 
“no és una bona idea tenir un 
o dos joves tancats entre quatre 
parets amb possibilitats molt 
reduïdes de relacionar-se”.

el cara a cara
Pel que fa a la petició de cara a 
cara feta al líder de Demòcrates 
per Andorra (DA), Bartumeu 
va qualificar de “penós” que 
s’apliqui la “moral de situa-
ció”, perquè “semblaria que si 
tres estaven d’acord podien fer 
el que volien, i ara [el candidat 
Antoni Martí] diu que han d’es-
tar d’acord tots quatre per fer 
el cara a cara”. Sobre aquesta 
qüestió, el polític socialdemò-
crata va suggerir que “potser 
no s’està en situació de debatre 
el programa”. 

Bartumeu preveu “aturar les injustícies” 
relacionades amb els docents eventuals
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El líder del PS admet “dubtes” sobre l’obertura del mòdul de menors, que continua en suspens
tati masià

el candidat socialdemòcrata, Jaume bartumeu, ahir, reunit amb els representants de la plataforma de sindicats. 

Els candidats d’Ara Futur per 
Ordino van visitar ahir la car-
retera d’Arcalís per reivindicar 
la millora d’una via que, segons 
va afirmar el cap de llista, Franz 
Armengol, “no s’ha tocat des 
del 67”. L’ordinenc aposta per 
adaptar la carretera al volum de 
trànsit actual, amb un calendari 
d’actuació que permetria “tenir-
la en condicions cap a finals de la 

propera legislatura”. Les obres 
servirien per condicionar la via i 
acabar amb els principals punts 
negres del tram que transcorre 
entre el Serrat i l’estació d’esquí. 

El número 1 de la candidatura 
per Ordino, Franz Armengol, va 
afimar que la principal prioritat 
serà eixamplar la carretera a la 
sortida d’Arans, entre els punts 
quilomètrics 13 i 14, ja que “que-
da molt estreta i pràcticament 
no hi passen dos camions alho-

ra”. Un altre dels punts negres 
que els socialdemòcrates preve-
uen corregir és el revolt que hi 
ha abans de l’aparthotel Rialb, al 
Serrat, per la falta de visibilitat. 
Finalment, caldria eixamplar 
l’arribada a Arcalís i condicionar 
la carretera en general. 

falta de voluntat
Armengol va admetre que “no 
es pot fer tot de cop”, sinó que 
es faria “tram a tram”, i va as-

segurar que es tracta d’uns tre-
balls “molt necessaris per donar 
tranquil·litat, per adaptar la 
via al volum de trànsit actual 
i perquè els accessos a Arcalís 
estiguin en condicions”. Així 
mateix, el candidat ordinenc va 
lamentar que durant les últimes 
quatre dècades solament s’hi 
hagin posat “dos paraallaus i 
un túnel”, un fet que va atribuir 
a la “manca de voluntat” dels 
anteriors governs. 

Armengol aposta per millorar l’accés 
a Arcalís en els pròxims quatre anys
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el candidat ordinenc franz armengol.


